

Herstellererklärung nach der Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die Bereitstellung von Druckgeräten auf dem Markt 2014/68/EU (15. Mai 2014) – Art. 4.3

Manufacturer's declaration according to Directive of the European Parliament and of the Council of 2014/68/EU (May 15, 2014) on the harmonisation of the laws of the Member States concerning the provision of pressure equipment on the market - Article 4.3

Ventil Typ 8C1-P1 DN 25 PN40 / 812 MFI-20-Ö
Valve Type

Serial Nr. / No. 1234567

Hiermit bescheinigen wir, ARCA Regler GmbH, dass die oben genannten Ventile nach Druckgeräterichtlinie (DGRL) Art. 4.3 eingestuft sind.

Eine CE-Kennzeichnung nach (DGRL) 2014/68/EU ist nicht zulässig.

Herewith we, ARCA Regler GmbH, declare that the valves mentioned above fall within Pressure Equipment Directive (PED) Art. 4.3.

A CE-marking must not be affixed to the units acc. to (PED) 2014/68/EU.

Hiermit erklären wir, dass die genannten Erzeugnisse den grundlegenden Sicherheitsanforderungen entsprechen. Der Entwurf, die Herstellung und die Prüfung der genannten Erzeugnisse erfolgte nach „Guter Ingenieurpraxis“.

We hereby declare that these products comply with the essential safety requirements. The design, manufacture and testing of the mentioned products was carried out in accordance with "Good engineering practice".

Hersteller: ARCA Regler GmbH, Kempener Strasse 18, 47918 Tönisvorst, Germany
Manufacturer:

Tönisvorst, 9. März 2020


.....
ppa. L. Grutesen
Product Manager


.....
i.V. U. Lambertz
Quality Assurance Manager

Diese Erklärung bescheinigt die Übereinstimmung mit den genannten Richtlinien, ist jedoch keine Beschaffenheits- oder Haltbarkeitsgarantie nach §443 BGB. Die Sicherheitshinweise der mitgelieferten Produktdokumentation sind zu beachten.

This declaration certifies the conformity to the specified directives but contains no assurance of properties. The safety documentation accompanying the product shall be considered in detail.